
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 21. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 576
Ministeren bedes i forlængelse af ministerens svar på SUU alm. del spørgs-
mål 399 uddybe følgende: Hvornår i 2017 gav Styrelsen for Patientsikkerhed
påbud vedrørende anvendelse af Cura, og er der fulgt op på, om påbuddet er
blevet efterlevet? Hvor mange påbud er blevet givet i lignende sager og med
hvilke konsekvenser? Hvilke sanktionsmuligheder forefindes, hvis påbud ikke
bliver efterlevet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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